
 

 

Protokol fra menighedsrådsmøde i Nathanaels sogn   
Tirsdag d. 31. oktober 2023 kl. 18.00 til kl. 21.00 i Sognegården. 
 
Til stede: Se Bilag  

Afbud: Se Bilag 
Personalerepræsentant: Bolette Foged 

Referent:   Nina Lunde Clausen 

Møde start: 18.00  Møde slut: 20.35 

 

Pkt.  Notat/Beslutning 

1 Godkendelse af dagsorden Punkt 8 ændres til Lukket punkt. 

2 Godkendelse af protokol. Godkendt 

3 Videoovervågning - Cam Vision v/ John 
Daldorph 

Aflyst – Udsat til mødet 15. november 

4 Hvem skal have adgang til at gennemse 
videoovervågning på foranledning fra feks. 
politi. Se mail fra Kirkeudvalg af 4 okt. 
udsendt af Marianne til alle i MR. 
Udvalget er ikke et beslutningsudvalg. 

Udsat sammen med pu nkt 3 til mødet den 15. 
november 

5 Godkendelse af ny Regnskabsinstruks. Bilag 2A rettet til altid 2 personer til attestering 
Bilag 2B rettes til at være max 50.000/150.000 for 
budgetsatte beløb og altid to ved beløb uden for 
budget. 
Bilag 2C for formanden, rettet til så ansættelser 
kontraktligt skal ske efter rammer og kriterier 
defineret af menighedsrådet. Forslag til rammer 
og kriterier udarbejdes af ansættelsesudvalget til 
drøftelse på MR mødet den 28.november. 
Bilag 7 Der tilføjes at der principielt altid 
indhentes 2 tilbud ved større opgaver. 
Godkendt med ovenstående rettelser, tages op til  
løbende revidering. 

6 Lørdagsdåb 
Dåbsforældre søger til andre kirker hvor de 
får deres barn døbt. 
Forslag: f.eks. Dåb sidste lørdag i måneden. 

Thomas:  Ser det ikke som muligt, så længe der 
mangler præstebemanding.  Har i øvrigt ikke haft 
henvendelser som har valgt ikke at få afholdt dåb. 
Der er afsat penge i budgettet til aflønning af 
koret.   
Der er henvendelser fra menigheden med ønsker 
om lørdagsdåb. Derudover er der henvendelser 
om ønske om annoncering af dåb i højmessen. 



 

 

Thomas har ikke hørt om nogen henvendelser 
vedr. lørdagsdåb.  Hvor mange henvendelser 
drejer det sig om, 2 stk. , de henvises til Thomas. 
Der er familier der er gået til andre kirker for 
lørdagsdåb.  
Spørgsmålet tages op igen, når 
præstenormeringen er normal. 

7 Udbetaling af restbeløb kr. 12.000,- til FDF Godkendt 

8 Henvendelse /spørgsmål fra Elisabeth 
Louise Brøker og Lene Stockholm, samt 
Henrik Walter til Dennis Rasmussen, 
Marianne Toft og Nicolai Peltzer. 
Se vedhæftede bilag 

Lukket Punkt. Tages til sidst på mødet. 
 

9 Orientering  

9.a Nyt fra formand Joseph fra juniorkoret hjælper med 
kommunikationsopgaver, det er ad-hoc opgaver 
fra opgave til opgave. 
Der har været henvendelse vedr. manglende 
kirkefrokost den 5/11 hvor der er gudstjeneste kl. 
16.  Forslag er suppe den 5/11 eller frokost den 
12/11.  Frokost den 12/11. 
Undervisning fra Landsforeningen af 
menighedsråd.  Forslag til datoer 29/11 og 20/12, 
datoer er ikke mulige, vender tilbage med nye 
datoer. 
AA søndag er nedlagt. 
MR ref. før 2022 stod i en mappe på kontoret?  
Ikke nogen kommentarer.  
Er der noget nyt på præstenormeringen? Der er 
ikke noget nyt.   
Kan vi sende en skrivelse til Biskoppen, ang. 
præstenormeringen. Anne Grethe sender en 
forespørgsel. Sendes til MR til kommentering 
inden afsendelsen. 

9.b Nyt fra kontaktperson Bolette og Anne Grethe har været på AMU 
efteruddannelse i provstiet.  Emnet var Vold og 
trusler, der skal laves en handleplan for hvordan vi 
håndtere det. 

9.c Nyt fra kasserer Intet særligt.  Budgettet for 
Konfirmandundervisningen er overskrevet.  
Der skal ikke bruges store beløb i år. 



 

 

9.d Nyt fra Kirkeværge 
- Synsrapport 2023 

Kursus med Grøn Kirke, Provstiet taler om at det 
evt. skal være en del af vores Syn. 
Der har været ekstra provstesyn på sognegården, 
hele projektet er sysudsat til 2025. 
Håndtaget mellem præstekontoret og kirken 
virker ikke.  Der skulle ske noget i denne uge. Der 
følges op på det.  

9.e Nyt fra Præsten Folk er glade for dåb.  

9.f Spørgsmål til Præsten Hvor mange konfirmander er der?  Der var 8 
indskrevet.  Det bliver 5-6 konfirmander, godt 
hold. 

9.g Nyt fra Medarbejderrepræsentant  Ikke noget. 

10 Nyt fra Kirke og Musikudvalg 
 

Ikke noget. 

11 Nyt fra Foredrag, koncert og film-udvalg Ikke noget. 

12 Nyt fra Torsdagsmødeudvalg Der er et arrangement i november 

13 Nyt fra 125år-udvalg Ikke noget 

14 Nyt fra Kunstudvalg Ikke noget 

15 Foretaget ansættelse af medarbejder til 
kommunikationsopgaver v/ Dennis 

Allehelgens har ikke tid til at løfte opgaven.   
Joseph blev ansat til løfte specifikke opgaver.   
Ansat på timeløn. 
Der ønskes en orientering af MR, hvis dette skulle 
opstå igen.   

16 Svar fra Provstiudvalget på indsigelse til 
Budget 2024 V/Dennis 

Den aftalte indsigelse blev sendt afsted og vi har 
fået medhold i vores indsigelse og beløbet er ført 
tilbage.  Desuden er det bekræftet at beløbet kan 
overføres til 2024, hvis de ikke er brugt i 2023.   
Vores forståelse af sagen var korrekt. 

17 Evt. Ikke noget. 

 Næste MR møder; 
15. november kl. 18.00  
28. november kl. 18.00  

 

 






